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Zápisnica  
z 13. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 23. 09. 2024 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, 

Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek 

Ďalší prítomní: Alena Franeková, zapisovateľka 

Peter Vnuk, Futbalový oddiel ŠK Radoľa 

(Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Schválenie predkladania rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 bez programovej štruktúry. 

5. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2024. 

6. Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č.1/2024 a 2/2024. 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na 2. polrok 2024. 

8. Informácia o získaní dotácie na stavbu strechy budovy ŠK Radoľa. 

9. Informácia o stavebných prácach v budove ŠK Radoľa. 

10. Informácie o stavebných prácach pri výstavbe chodníka Jaššová cesta. 

11. Informácie o stavebných prácach pri výstavbe parkoviska pri cintoríne. 

12. Informácie o príprave výstavby vetvy vodovodu Jaššová cesta. 

13. Ponuky na odpredaj pozemkov pod vodovod Koscelisko. 

14. Rekonštrukcia miestnej komunikácie k cintorínu. 

15. Rozpočtové opatrenie č. 4/2024. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver. 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 6. Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 
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Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

 

Návrhy na doplnenie programu: 

1. Starosta obce – z dôvodu neprítomnosti pani kontrolórky Jany Tvaružkovej odporúča 

vypustiť bod 6 Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č.1/2024 a 2/2024. 

2. Doplniť bod Informácia o futbalovom plese a zaradiť ako bod 4. 

   

Uznesenie č. 114/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 23.09.2024 so zmenou:    

- vypúšťa sa bod 6 Správa kontrolórky obce Radoľa z kontrolnej činnosti č.1/2024 a 

2/2024.  

- dopĺňa sa bod: Informácia o futbalovom plese  – zaradiť ako bod 4. 

 

Schválený program rokovania:  

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Informácia o futbalovom plese. 

5. Schválenie predkladania rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 bez programovej štruktúry. 

6. Plnenie rozpočtu za I. polrok 2024. 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na 2. polrok 2024. 

8. Informácia o získaní dotácie na stavbu strechy budovy ŠK Radoľa. 

9. Informácia o stavebných prácach v budove ŠK Radoľa. 

10. Informácie o stavebných prácach pri výstavbe chodníka Jaššová cesta. 

11. Informácie o stavebných prácach pri výstavbe parkoviska pri cintoríne. 

12. Informácie o príprave výstavby vetvy vodovodu Jaššová cesta. 

13. Ponuky na odpredaj pozemkov pod vodovod Koscelisko. 

14. Rekonštrukcia miestnej komunikácie k cintorínu. 

15. Rozpočtové opatrenie č. 4/2024. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18.  Záver. 

 

K bodu 2 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová 

Overovatelia zápisnice v zložení: Ing. Štefan Hudec, Ján Šustek.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  



3 

 

 

K bodu 3  Kontrola uznesení 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 24. 

06. 2024. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 115/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení z dvanásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radoľa zo dňa 24. 06. 2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 4 Informácie o futbalovom plese 

Starosta obce – na zasadnutí obecného zastupiteľstva je prítomný Peter Vnuk ako zástupca 

futbalového oddielu ŠK Radoľa. 

 

Hlasovanie za udelenie slova Petrovi Vnukovi.  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Peter Vnuk – prišiel v zastúpení futbalového oddielu ŠK Radoľa. V mene futbalistov 

poďakoval poslancom za ústretovosť a finančné podporovanie futbalu v Radoli. Pred koncom 

roka ako ukončenie sezóny s poďakovaním organizujú ples, na ktorý pozývajú aj všetkých 

poslancov obecného zastupiteľstva s partnermi. Ples futbalistov sa bude konať 14. 12. 2024.  

 

Uznesenie č. 116/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie pozvanie poslancov obecného 

zastupiteľstva na futbalový ples spojený s ukončením futbalovej sezóny 2024 ŠK Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 
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Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 5 Schválenie predkladania rozpočtu obce Radoľa na rok 2025 bez programovej 

štruktúry. 

Starosta obce – obec Radoľa má menej ako 2000 obyvateľov a preto sa na ňu vzťahuje výnimka 

zo zákona, že nie je povinná mať rozpočet obce spracovaný v programovej štruktúre. Túto 

výnimku už tradične využívame, aby sme nemuseli robiť duplicitnú prácu, šetrili 

administratívne náklady obce a venovali sa dôležitejším činnostiam ako je navyšovanie miery 

byrokracie. Ďalším dôvodom je, že aj keď už začíname práce na príprave rozpočtu na budúci 

rok, vôbec nevieme finálnu verziu financovania školstva. V minulosti sme v čase prípravy 

rozpočtu poznali aspoň výšku našich výdavkov a čakali sme na informáciu o príjmoch. Tento 

rok zatiaľ netušíme ako to bude s výdavkami a už vôbec nie, ako bude s príjmami.  

 

Uznesenie č. 117/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje predkladanie rozpočtu obce Radoľa na roky 

2025, 2026 a 2027 v zmysle novely zákona 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov bez 

programovej štruktúry. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 6 Plnenie rozpočtu za I. polrok 2024. 

Starosta obce – materiál bol vypracovaný k dátumu 30. 06. 2024. Plnenie rozpočtu obce Radoľa 

za I. polrok 2024 je rozpísané po jednotlivých položkách v príjmovej a výdavkovej časti 

rozpočtu. (Príloha zápisnice č. 2). Zo strany poslancov neboli žiadne otázky. 

 

Uznesenie č. 118/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie vyhodnotenie – plnenie rozpočtu Obce 

Radoľa za I. polrok 2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 
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K bodu 7 Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na 2. polrok 2024. 

Starosta obce - Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolórky obce Radoľa na 2. polrok 2024 bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce od dňa 22. 08. 2024. Znenie návrhu prečítal starosta obce. 

(Príloha č. 3) 

 

Uznesenie č. 119/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Plán kontrolnej činnosti kontrolórky obce 

Radoľa na 2. polrok 2024 v zmysle predloženého návrhu. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 8 Informácia o získaní dotácie na stavbu strechy budovy ŠK Radoľa. 

Starosta obce – v máji sme sa zapojili do výzvy 2/2024 na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na individuálne potreby obcí z kapitoly Všeobecná pokladničná správa. Výzva bola 

vyhlásená 6.5.2024. Lehota na predkladanie bola 31. 5. 2024. Výška dotácie od 3 000 Eur do 

15 000 Eur.  Požiadali sme o príspevok v maximálnej možnej výške 15 000 Eur na 

rekonštrukciu strechy na obecnej budove. Boli sme úspešní a získali sme dotáciu vo výške 

10 500 Eur. To bola napokon maximálna výška dotácie pridelenej v tejto výzve. Čakáme na 

doručenie zmluvy na podpis a následne  zrealizovaný prevod finančných prostriedkov.   

 

Uznesenie č. 120/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o získaní dotácie 

na stavbu strechy budovy ŠK Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 9 Informácia o stavebných prácach v budove ŠK Radoľa. 

Starosta obce – informoval o stavebných prácach v budove ŠK Radoľa:  

- Zrealizovaný bleskozvod, do predpísanej hĺbky bola obkopaná celá budova, položené 

kovové pásy na uzemnenie  cca meter od budovy, stav základov je v relatívne dobrom 

technickom stave. Práce v zemi sme realizovali čiastočne dodávateľsky a niektoré ručné 

výkopy svojpomocne našimi zamestnancami. Odborné práce realizoval p. Ďuriš.  

- V budove bolo zrealizované druhé schodisko.  
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- Získali sme za odvoz vyradené nerezové kuchynské vybavenie: stoly, drezy, vitríny, 

fritézy, výlevky, chladničku (v nákupných cenách nových výrobkov v hodnote okolo 

50 000 Eur).  

- K projektovej dokumentácii – riešime požiarne požiadavky v nadväznosti na vnútorné 

usporiadanie – sála, šatňa pre umelcov so sociálnym zariadením, sklad použiteľný ako 

ďalšia šatňa, šatňa pre hostí, toalety, prípravovňa jedla, výťahová šachta – exteriérové 

aj vnútorné riešenie – porovnanie cien a iných aspektov.  

- V byte sú vymenené pôvodné elektrické rozvody, v pláne sú omietky, stropy, výmena 

podláh, kuchyňa, kúpeľňa. 

- Ostávajúce búracie práce v podkroví budeme riešiť pravdepodobne svojpomocne. 

Súčasťou projektu bude aj projekt nevyhnutných búracích prác v objekte, zhotovené sú 

rôzne zvláštne priečky, ktoré sú zmesou všelijakých materiálov, zhotovené boli 

v období, keď tam bola herňa.  

- Intenzívne sa pracuje aj na projekte tzv. zelených a modrých opatrení. 

Počas rokovania k bodu 9 sa dostavil Mgr. Pavol Prievozník, poslanec obecného zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 121/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o stavebných 

prácach v budove ŠK Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 10 Informácie o stavebných prácach pri výstavbe chodníka Jaššová cesta. 

Starosta obce – vybudovaný je technicky najnáročnejší úsek chodníka. Budovali sme na úzkej 

ceste, v kopci, priľahlé pozemky nie sú oplotené, bolo potrebné vyriešiť ohraničenie chodníka 

zo strany svahu, v 90 stupňovej zákrute, vjazd na pozemky a brány sú vo svahu. Práce sa 

vykonávali dodávateľsky. Materiál - dlažbu zo spevnenej krajnice opakovane môžeme využiť 

napr. na realizáciu spevnenej krajnice na Záhradkách od autobusovej zastávky smerom k domu 

rodiny Dolinovej a Svrčkovej. Recyklácia by bola vhodným využitím.   

Na chodníku sme na odporúčanie projektanta zvolili na stabilizáciu priľahlých svahov použitie 

palisád, zmenili sme vzor kladenia. Čaká nás doplnenie dopravného značenia – zákaz státia 

v celom úseku Jaššovej cesty. MUDr. Kiss súhlasil s inštaláciou konzoly do oplotenia. Rovný 

úsek na Jaššovej ceste je realizovateľný budúci rok. Tu sme zatiaľ limitovaný výstavbou 

vodovodu. 

 

Uznesenie č. 122/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o stavebných 

prácach pri výstavbe chodníka Jaššová cesta. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 
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proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 Informácie o stavebných prácach pri výstavbe parkoviska pri cintoríne. 

Starosta obce – parkovacia plocha pri cintoríne je hotová. Na jar sme začali osádzať obrubníky, 

rozdeľovať plochu na časti, ktoré sú robené z drenážnej dlažby a plochy zhotovené z klasickej 

dlažby. Mali sme časový sklz, bolo treba veľa kosiť, odstraňovali sa následky prívalového 

dažďa. Na prácach sa podieľali štyria brigádnici, urobili veľký kus roboty. Časť prác realizovala 

firma, ktorá vybudovala chodník na Jaššovej ceste. V dolnej časti pod parkoviskom pri 

palisádach je trativod na vsakovanie vody pri prívalových dažďoch, alebo po zimnej údržbe. 

Do trativodu bude vyústený žľab zberajúci vodu z cesty. Parkovisko bude mať kapacitu cca 30 

miest, z toho dve pre zdravotne postihnutých. Vjazd je povolený vozidlám do výšky 3 m, aby 

sme zamedzili vjazdu ťažkých nákladných vozidiel. Pri vjazde bude cesta smerom k zákrute 

a stĺpu NN rozšírená. K otázkam, ktoré starosta obce dostáva: 

- vchod na parkovisko nie je pri dome smútku  preto, lebo pred bránou sa prirodzene 

zhromažďujú ľudia pred a po pohrebe, preto by bolo veľmi nebezpečné umiestniť vjazd 

na parkovisko na toto miesto, dva rady obrubníkov sú preto, lebo jeden rad obrubníkov 

je súčasťou parkoviska a druhý rad obrubníkov je súčasťou budúcej cesty, 

- medzera medzi radmi obrubníkov je preto, aby sa do nej ako do veľkého kvetináča dala 

vysadiť odolná zeleň, ktorá bude parkovisko opticky oddeľovať od cesty a zároveň bude 

odrádzať od snahy pirátov jazdiť cez obrubníky, 

- zeleň zatiaľ nie je vysadená, lebo ešte treba urobiť cestu a robotníci nebudú pri práci 

obchádzať čerstvú výsadbu. 

 

Ing. Viera Andelová – nemal byť vjazd širší, obídu sa dve autá?  

Starosta obce – šírka je 5,5 m, obojsmerná cesta má šírku 5,5 m, keď budú čiary, inak ukáže.  

Mgr. Pavol Prievozník – polomer otáčania je malý, najmä pri výjazde. 

Ing. Štefan Hudec – smetiarske auto sa bude kde točiť? 

Starosta obce – dolu sa otočia, vedia si poradiť. 

 

Uznesenie č. 123/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce informácie 

o stavebných prácach pri výstavbe parkoviska pri cintoríne. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 
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K bodu 12 Informácie o príprave výstavby vetvy vodovodu Jaššová cesta. 

Starosta obce – jestvujúce pripojenie bolo zhotovené súčasne s vodovodom v obci v roku 1956. 

Dve domácnosti majú svoje prípojky zrekonštruované. Celý vodovod povedie v obecných 

pozemkoch. Sevak určí bod napojenia pri dome rodiny Grančičovej. Po obdržaní stanoviska zo 

Sevaku oslovím projektanta, aby začal pripravovať projektovú dokumentáciu, oslovíme 

plynárov, Telekom a Energetiku kvôli vytýčeniu vedení.  

 

Uznesenie č. 124/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o príprave 

výstavby vetvy vodovodu Jaššová cesta. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 13 Ponuky na odpredaj pozemkov pod vodovod Koscelisko. 

Starosta obce – dostali sme ponuky na odpredaj časti pozemkov nachádzajúcich sa 

v ochrannom pásme novovybudovaného vodovodu na Koscelisku od vlastníkov pozemkov - 

rodiny Slávikovej, rodín Dubeňovej a Melišovej. Akceptujú sumu 1000 Eur ako náhradu za 

pozemky. (Príloha č. 4) 

 

Uznesenie č. 125/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje:   

Odkúpenie pozemkov:  

1. novovytvorenej parc. KN-C č. 2016/59 – ostatná plocha o výmere 42 m2  v podiele 1/2, ktorá 

bola vytvorená oddelením od pôvodnej parc. KN-C č. 2016/32 – ostatná plocha o výmere 

278 m2, evidovaná na LV č. 1214, na základe geometrického plánu č. 49/2023, na oddelenie 

pozemkov p. č. 2016/56-60, ktorý bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. Lukáš Marťák, GEO-

PROJ, s.r.o., so sídlom Janka Kráľa 2584 28/D, 022 01 Čadca, IČO: 53 154 002, dňa 

21.04.2023, autorizačne overeným Ing. Janou Fuljerovou dňa 21.04.2023 a úradne 

overeným pod č. 232/2023 dňa 21.06.2023  

a  

novovytvorenej parc. KN-C č. 2016/60 – trvalý trávny porast o výmere 1 m2  v podiele 1/2, 

ktorá bola vytvorená oddelením od pôvodnej parc. KN-C č. 2016/14 – trvalý trávny porast 

o výmere 1275 m2, evidovaná na LV č. 1214, na základe geometrického plánu č. 49/2023, 

na oddelenie pozemkov p. č. 2016/56-60, ktorý bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. Lukáš 

Marťák, GEO-PROJ, s.r.o., so sídlom Janka Kráľa 2584 28/D, 022 01 Čadca, IČO: 

53 154 002, dňa 21.04.2023, autorizačne overeným Ing. Janou Fuljerovou dňa 21.04.2023 

a úradne overeným pod č. 232/2023 dňa 21.06.2023  

za cenu 1000 Eur od  Radoslava Slávika a Natálie Matuškovičovej.  

 

2. novovytvorenej parc. KN-C č. 2016/58 – trvalý trávny porast o výmere 11 m2  v podiele 1/3, 

ktorá bola vytvorená oddelením od pôvodnej parc. KN-C č. 2016/48 – trvalý trávny porast 
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o výmere 172 m2, evidovaná na LV č. 616, na základe geometrického plánu č. 49/2023, na 

oddelenie pozemkov p. č. 2016/56-60, ktorý bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. Lukáš 

Marťák, GEO-PROJ, s.r.o., so sídlom Janka Kráľa 2584 28/D, 022 01 Čadca, IČO: 

53 154 002, dňa 21.04.2023, autorizačne overeným Ing. Janou Fuljerovou dňa 21.04.2023 

a úradne overeným pod č. 232/2023 dňa 21.06.2023. 

Predávajúci č. 1 , predávajúci č. 2 a  predávajúci č. 3 vlastnia v podielovom spoluvlastníctve 

nehnuteľnosť, ktorú previedli na kupujúceho do jeho vlastníctva, každý v podiele 5/18, 

nachádzajúcu sa v okrese Kysucké Nové Mesto, obec Radoľa, kat. územie Radoľa a to:  

 

- novovytvorenej parc. KN-C č. 2016/57 – ostatná plocha o výmere 73 m2  v podiele 5/18, 

ktorá bola vytvorená oddelením od pôvodnej parc. KN-C č. 2016/42 – ostatná plocha 

o výmere 625 m2, evidovaná na LV č. 2938, na základe geometrického plánu č. 49/2023, 

na oddelenie pozemkov p. č. 2016/56-60, ktorý bol vyhotovený vyhotoviteľom Ing. 

Lukáš Marťák, GEO-PROJ, s.r.o., so sídlom Janka Kráľa 2584 28/D, 022 01 Čadca, 

IČO: 53 154 002, dňa 21.04.2023, autorizačne overeným Ing. Janou Fuljerovou dňa 

21.04.2023 a úradne overeným pod č. 232/2023 dňa 21.06.2023 

za cenu 1000 Eur od Vladislava Dubeňa, Miloslava Dubeňa, Štefana Dubeňa, Petra 

Meliša a Márie Melišovej.    

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 14 Rekonštrukcia miestnej komunikácie k cintorínu. 

Starosta obce – na predchádzajúcom zasadnutí priblížil rozpočet na rekonštrukciu cesty. Po 

dohode s projektantom sme sa dostali na najnižšiu možnú cenu cca 80 000 Eur. Robila by sa 

polovičná šírka cesty 3 m po pravej strane. V časti pred zákrutou po cintorín v celej šírke. 

Betónová stabilizácia bude vynechaná. Lôžko pod asfalt bude cca 20 cm, asfalt  5+6 cm. 

Materiál sa bude recyklovať, to znamená menšie náklady na prevoz materiálu. Vzhľadom na 

počet áut a ľudí bude svah zastabilizovaný obrubníkmi.  

Ing. Štefan Hudec – navrhuje radšej dať do betónovej stabilizácie, aby cesta vydržala.  

Starosta obce – konzultoval s projektantom aj dodávateľom opráv ciest, majú skúsenosti, 

postačovalo by to. 

Ing. Ivan Kocúr  - podstatné bude, aby sa nenarušil breh.  

 

Uznesenie č. 126/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje rekonštrukciu miestnej komunikácie k cintorínu 

a schvaľuje použitie sumy 80 000 Eur z úveru na rekonštrukciu miestnej komunikácie k 

cintorínu.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 
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proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 15 Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

Starosta obce – v rozpočtovom opatrení č. 4/2024 sa v príjmovej a výdavkovej časti upravuje  

rozpočet o sumu 39 221 Eur. Sú to položky - schválená dotácia  v rámci výzvy o poskytnutie 

dotácie na individuálne potreby obcí, obec sa zapojila do národného projektu „Podpora 

opatrovateľskej služby“ a ďalšie, na základe Regionálneho úradu školskej správy Žilina sa 

upravujú aj prenesené kompetencie, upravujú sa aj dotácie zo štátneho rozpočtu, mylné platby 

a iné. (Príloha č. 5) 

 

Uznesenie č. 127/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 4/2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. 

Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 16 Rôzne 

Ing. Andrea Schmidtová – na predchádzajúcich zastupiteľstvách sa spomínalo detské ihrisko, 

mala by byť teraz v jeseni výzva, či sa dá vsadiť do projektu zelené a modré opatrenia.  

Starosta obce – budeme konzultovať s projektantom. 

Ján Šustek – kedy sa bude robiť byt pre správcu športového areálu, už musíme akútne riešiť, 

aby sa do najbližšej sezóny zaučil nový správca. 

Starosta obce – chceli by sme zrealizovať do decembra, závisí aj od plánovaných nevyhnutých 

búracích  prác a sadnutím schodiska, bolo by nevhodné robiť pred sadrokartónom.  

Ing. Ivan Kocúr – na Kysuckej ceste bol dnes  svedkom komplikovanej situácie. Veľa áut tadiaľ 

obchádza križovatku.  

Starosta obce – značku zatiaľ nemáme odsúhlasenú. Bude sa informovať a urgovať. V 

poslednom čase dochádza k výpadkom verejného osvetlenia na niektorých uliciach po 

veternom počasí. Ak si všimnete kde sú medzi stĺpmi štyri drôty a sú uvoľnené, dajte mi vedieť. 

Väčšina je už vymenená.  

Ing. Štefan Hudec – upozornil na rigol na ceste ku Tehelni. 

Starosta obce – máme cca 40 – 50 ks žľabov, mohli by sa použiť.  

PaedDr. Blažena Gažová – hasiči majú k dispozícii čerpadlo, ak by po záplavách niekto 

potreboval, je k dispozícii. 

Starosta obce – u nás v Radoli bolo všetko v poriadku.  
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K bodu 17, 18  Záver 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Radoľa ukončil o 21,26 h. starosta obce Ing. Anton 

Tkáčik s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

 

Ing. Štefan Hudec ............................................ 

 

Ján Šustek  ............................................ 

 

 

 

 

 

 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 


